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Nummer

3981

Onderwerp

Overdracht grond Hoekse Waard en faunaschade gronden

Staatsbosbeheer.

Aan de leden van Provinciale Staten

Toelichting vragensteller

De fractie BBB heeft kennisgenomen van het voornemen van GS om in de gemeente Hoeksche Waard

grond over te dragen aan de Staatsbosbeheer. Het betreft percelen in het buitengebied van de v/m

gemeenten Numansdorp en Strijen, plaatselijk bekend als ‘Het binnendijks bos nabij de eendenkooi’, ‘Het

weitje van de koning, ‘De Buttervlietpolder.     

1. Is het juist dat deze overdracht plaatsvindt (plaats zal vinden) tegen een niet-marktconform bedrag

en zo ja wat zijn de redenen hiertoe en welk bedrag loopt de Provincie hierdoor aan inkomsten mis?  

Antwoord

De provincie onderzoekt de mogelijkheden van een kavelruil waarbij SBB betrokken is. Het “weitje van de

Koning” maakt onderdeel uit van de Buttervlietpolder en is betrokken in deze kavelruil.

In zijn algemeenheid kunnen we stellen dat wij altijd uitgaan van marktconforme waarden. De prijs is

marktconform als die is gebaseerd op de vigerende bestemming en gebruik. Als een perceel een andere

bestemming en dus ook een ander gebruik krijgt, b.v. van agrarisch naar natuur, en dit wordt ook zo

vastgelegd in de koopovereenkomst dan verandert de marktconforme waarde van een agrarische waarde

naar een natuurwaarde.

2. Heeft er een openbare aanbesteding van alle percelen plaatsgevonden. Zo nee, waarom niet en voor

welke percelen niet?  

Antwoord

De provincie is bij verkoop van haar eigendommen gebonden aan regels. Een van deze regels is dat de

gronden openbaar aangeboden moeten worden. Een openbare aanbesteding van de percelen gelegen in

de Buttervlietpolder heeft geen geldige biedingen opgeleverd, vandaar dat het nu ingebracht kon worden

bij kavelruil. Mocht de grondruil met SBB slagen dan zal dat overigens ook gepubliceerd worden.

Het perceel plaatselijk bekend als ‘Het binnendijks bos nabij de eendenkooi’ maakt onderdeel uit van het

projectgebied Schuringshaven. De provincie was voornemens om de percelen gelegen in Schuringshaven

in bovengenoemde kavelruil met SBB te ruilen. Inmiddels SBB te kennen gegeven de percelen gelegen in

Schuringshaven niet te willen overnemen.
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3. Is het GS bekend dat langs de zuidoever van het Hollands Diep toenemende schade is door ganzen en

dat het beleid van Staatsbosbeheer aldaar is, ook buiten de Natura 2000 gebieden, geen beheer en

schadebestrijding toe te staan conform het Provinciaal Faunabeheerplan? 

Antwoord

Het is ons bekend dat er een toenemende schade is veroorzaak door ganzen binnen de provincie. Ook is

het ons bekend dat de provinciale eenheid Staatsbosbeheer Zuidwestelijke Delta conform het

faunabeheerplan terughoudend was met het uitvoeren van bepaalde vormen van faunabeheer in de

gebieden die zij in eigendom/beheer hebben.

4. Acht GS het gewenst dat Staatsbosbeheer in gebieden, die zij in het verleden ‘om niet’ overgedragen

hebben gekregen door de Provincie Zuid-Holland, al meer dan 5 jaar géén faunabeheer-

overeenkomst meer wenst aangegaan met de lokale Wildbeheereenheid? (SBB bleek uiteindelijk

alleen maar bereid om te praten over een zo geheten 0-verhuurovereenkomst, waarbij geen enkele

vorm van beheer wordt toegestaan anders dan op afroep door SBB wordt toegestaan, maar waarbij

wel een scala van verplichtingen bij de wildbeheereenheid wordt neergelegd). 

Antwoord

Voor het behalen van de provinciale beleidsdoelen, zoals de doelen uit het faunabeheerplan ganzen Zuid-

Holland 2022-2027, is het van belang dat hier op zoveel mogelijk locaties invulling aan wordt gegeven.

Staatsbosbeheer is zich hiervan ook bewust en heeft aangegeven door middel van

jachthuurovereenkomsten daaraan medewerking te willen verlenen. Daarbij wordt gebiedsspecifiek

maatwerk geleverd om het faunabeheer zo goed mogelijk te combineren met andere doelstellingen van

Staatsbosbeheer, net zoals dat het geval is in andere delen van Zuid-Holland.

5. Is het bekend dat Staatsbosbeheer iedere verantwoordelijkheid voor schade veroorzaakt in

landbouwgebieden, nabij onder 3 bedoelde landschapselementen, die zij in beheer heeft langs de

zuidrand van de Hoeksche Waard, afwijst? 

Antwoord

Nee, zie het antwoord op vraag 4

6.  Op welke manier kan de Provincie Zuid-Holland Staatsbosbeheer verplichten schadebestrijding toe

te staan, faunabeheer-overeenkomsten af te sluiten om schades te voorkomen en te vergoeden? 

Antwoord

Wij hebben geen mogelijkheden om Staatsbosbeheer te verplichten om faunabeheer-overeenkomsten af

te sluiten of schades te vergoeden. Op grond van artikel 3.18 Wet natuurbescherming kunnen

Gedeputeerde Staten wel een opdracht geven om de omvang van een bepaalde populatie van dieren te

beperken als dat nodig is ter bescherming van bijvoorbeeld de openbare veiligheid, ter voorkoming van

schade aan gewassen en ter bescherming van flora en fauna. Binnen deze opdracht kan conform artikel

3.18 lid 2 a ook de toegang tot gronden geregeld worden ter uitvoering van deze opdracht. Dat is echter

niet aan de orde als medewerking wordt verleend aan de uitvoering van de faunabeheerplannen.

Den Haag, 2 oktober 2023

Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland,

secretaris,   plv. voorzitter,

drs. M.J.A. van Bijnen MBA drs. J.N. Baljeu


